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KÖZGYŰLÉSI JEGYZŐKÖNYV 
	  

mely	  készült	   a	  SPARTACUS	  VITORLÁS	  EGYLET	  2016.	  november	  30.	  napján	  18.00	  órakor	  az	  
Unitef	   ’83	   Zrt.	   (1119	   Budapest,	   Bornemissza	   tér	   12.)	   tárgyalójában	   megtartott	   rendkívüli	  
Közgyűlésén.	  	  
	  
Dr.	   Horváth	   István	   üdvözli	   a	   megjelenteket	   és	   megállapítja,	   hogy	   a	   közgyűlés	   nem	  
határozatképes.	  	  
Dr.	  Horváth	   István	  18.30	  órakor	  megnyitja	  a	  megismételt	  közgyűlést.	  A	  rendes	  tagok	  közül	  26	  fő	  
jelent	  meg	  és	  27	  fő	  képviselteti	  magát	  (összesen	  53	  szavazati	  jog).	  
	  
Dr.	  Horváth	  István	  javasolja,	  hogy	  a	  közgyűlés	  válassza	  meg	  levezető	  elnöknek.	  
Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  
	  

19/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  megválasztotta	  dr.	  Horváth	  Istvánt	  levezető	  elnöknek	  1	  tartózkodással	  és	  52	  
igen	  szavazattal	  az	  előterjesztésnek	  megfelelően.	  

	  
A	   levezető	   elnök	   javasolja,	   hogy	   a	   közgyűlés	   válassza	   meg	   a	   Szavazatszámláló	   Bizottság	  
tagjainak	  Majthényi	  Szabolcsot	  és	  Szalontai	  Tamást.	  
	  
Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  

20/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  a	  Szavazatszámláló	  Bizottság	  tagjait	  2	  tartózkodás	  mellett	  51	  igen	  szavazattal	  
megválasztotta	  az	  előterjesztésnek	  megfelelően.	  

	  
Levezető	  elnök	  javasolja	  a	  jegyzőkönyv	  vezetésére	  Visy	  Lászlót.	  
Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  
	  

21/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  a	  jegyzőkönyvvezetőt	  1	  tartózkodás	  mellett	  52	  igen	  szavazattal	  
megválasztotta	  az	  előterjesztésnek	  megfelelően.	  

Levezető	  elnök	  a	   jegyzőkönyv	  hitelesítőinek	   javasolja	  Gáborjáni	  Szabó	  Gábort	  és	  dr.	  Polgár	  
Csabát.	  
Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  
	  

22/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  a	  jegyzőkönyv	  hitelesítőit	  2	  tartózkodás	  mellett	  51	  igen	  szavazattal	  
megválasztotta	  az	  előterjesztésnek	  megfelelően.	  
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A	  levezető	  elnök	  ismerteti	  a	  napirendi	  pontokat,	  az	  előre	  kiküldött	  napirendnek	  megfelelően.	  
A	  napirend	  egyéb	  módosítására,	  kiegészítésére	  javaslat	  nem	  érkezett.	  
	  
Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  
	  

23/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  a	  napirendi	  pontokat	  53	  igen	  szavazattal	  elfogadta.	  

	  

1.	  napirendi	  pont	  
Telepfejlesztési	  koncepció	  
Előadó:	  Gereben	  Péter	  

Gereben	  Péter	  prezentáció	  formájában	  ismerteti	  a	  telep	  területére	  vonatkozó	  építési	  
előírásokat,	  az	  épületek	  műszaki	  állapotát,	  a	  fejlesztés	  lehetőségeit	  és	  ütemezését.	  

Dr.	  Horváth	  István:	  pályáztunk	  45	  millió	  Forintra,	  januárban	  dől	  el,	  megkapjuk-‐e.	  

Ez	  a	  vizesblokkok	  felújítására	  és	  a	  klubház	  felújítására,	  átalakítására	  elég.	  Ennek	  a	  
Finn	  VB	  kezdetéig	  kész	  kell	  lennie.	  

A	  közép	  és	  hosszú	  távú	  fejlesztésekbe	  az	  apartmanok	  bérbeadásával	  és	  a	  nemzetközi	  
versenyrendezések	  a	  klubnál	  maradó	  haszonból	  lenne	  fedezet.	  

Újhelyi	  András:	  legyen	  pénz	  a	  fűfelületek	  felújítására	  és	  esetleg	  automatikus	  
locsolórendszer	  létesítésére.	  

Gáborjáni	  Szabó	  Gábor:	  Jó,	  hogy	  elkészült	  a	  koncepció.	  E	  nélkül	  egy	  fillért	  elkölteni	  is	  
felelőtlenség.	  Gereben	  Péter	  koncepciója	  hibátlan,	  de	  fontos,	  hogy	  a	  tagság	  ne	  
szenvedjen	  hátrányt.	  Ha	  most	  rövid	  távon	  megszüntetünk	  3	  apartmant,	  
gondoskodjunk	  a	  bérlők	  kárpótlásáról.	  

Dr.	  Horváth	  István:	  Arról	  kell	  döntenünk	  most,	  hogy	  a	  tagság	  hozzájárul-‐e	  a	  klubház	  
átalakításához	  (fedezet	  a	  pályázati	  pénz)	  –	  illetve,	  hogy	  hosszú	  távon	  az	  apartman	  
építés,	  vagy	  a	  kikötőfejlesztés	  irányába	  alakuljon	  a	  telepfejlesztési	  koncepció.	  

Dr.	  Polgár	  Csaba:	  Jó	  a	  koncepció,	  de	  összeadva	  az	  árakat	  a	  közép	  és	  hosszú	  távú	  
ütemre	  nincs	  fedezet.	  Ha	  a	  pályázat	  miatt	  a	  klubház	  felújításával	  kezdünk,	  azonnal	  
megszűnik	  3	  apartman	  –	  hogyan	  pótoljuk,	  hogy	  ne	  sérüljön	  a	  tagok	  érdekei?	  
Valószínűleg	  a	  jelenlegi	  apartman	  tulajdonosok	  újra	  10	  éves	  bérleti	  díjat	  kell,	  hogy	  
fizessenek.	  Azaz	  a	  tagság	  kisebb	  része	  finanszírozza	  a	  fejlesztéseket.	  

Dr.	  Horváth	  István:	  Nem	  finanszíroznak	  az	  apartman	  tulajdonosok,	  hanem	  bérleti	  
díjat	  fizetnek.	  
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Dr.	  Polgár	  Csaba:	  Nem	  szeretnék	  10	  évet	  előre	  fizetni.	  De	  biztos	  lesz,	  aki	  10	  évet	  fizet,	  
mert	  alul	  kínálat	  lesz	  a	  bontás	  miatt.	  Ne	  sérüljenek	  a	  tagok	  részérdekei!	  

Tenke	  Tibor:	  A	  klubház	  felújítás	  egy	  lehetőség.	  Nem	  biztos,	  hogy	  lesz	  ilyen	  a	  jövőben.	  
Az	  olimpiai	  pályázathoz	  a	  jelenleginél	  emeltebb	  szintű	  infrastruktúra	  kell.	  Ez	  a	  záloga	  
a	  jövőbeni	  értékesíthetőségnek	  is	  (rendezvényre	  kedvezőbben	  adható	  bérbe,	  stb.)	  

Erdélyi	  Béla:	  A	  klubház	  átalakítása	  nem	  visz	  közelebb	  egy	  világverseny	  színvonalas	  
megrendezéséhez.	  Inkább	  a	  vizesblokkok	  számát	  kellene	  növelni.	  A	  hangárokat	  
kellene	  vizesblokká	  alakítani.	  

Ambrózy	  György:	  Nem	  érzem	  a	  vizesblokkok	  számát	  kevésnek,	  hazamennek	  a	  
versenyzők	  a	  szállodába.	  

Pfeningberger	  Ottó:	  A	  vizesblokk	  a	  klub	  leggyengébb	  színvonalú	  helye.	  

Dr.	  Horváth	  István:	  A	  vizesblokk	  színvonala	  és	  mérete	  két	  különböző	  dolog.	  Rendbe	  
kell	  hozni,	  de	  külföldi	  példák	  alapján	  a	  mérete,	  mennyisége	  elegendő.	  

Majthényi	  Szabolcs:	  Ha	  sokan	  jönnek,	  mobil	  WC-‐kel	  megoldható	  a	  kérdés.	  

Palócz	  Miklós:	  Egyetért	  a	  felújítással,	  valóban	  meg	  kell	  ragadni	  a	  lehetőséget.	  Annak	  
ellenére,	  hogy	  ő	  az	  egyik	  „károsult”.	  Kéri	  az	  Elnökséget,	  vizsgálja	  meg	  a	  lehetőségét,	  
hogy	  juthatnak	  apartmanhoz	  az	  elköltözni	  kényszerülők.	  	  

Komáromy	  Balázs:	  Ő	  is	  érintett,	  de	  a	  klubház	  felújítását	  szükségesnek	  tartja.	  A	  
fűfelületek	  felújítása	  fontos	  lenne!	  

Erdélyi	  Béla:	  A	  klubház	  felújítása	  jelentős	  kérdés,	  úgy	  gondolja	  –	  annak	  ellenére,	  hogy	  
érintett	  –	  az	  apartmanok	  kérdése	  másodlagos.	  

A	  levezető	  elnök	  a	  vitában	  elhangzottak	  alapján	  szavazásra	  teszi	  fel	  a	  kérdést:	  	  

1.,	  költsük	  a	  pályázati	  45	  millió	  forintot	  a	  klubházra	  és	  a	  vizesblokk	  ráncfelvarrására,	  
vagy	  	  

2.,	  a	  jelenlegi	  apartmanok	  bérleti	  szerződését	  3	  évre	  hosszabbítsuk	  meg	  úgy,	  hogy	  a	  
klubház	  felújításán	  felül	  a	  vizesblokk	  végleges	  felújítása	  ebből	  a	  plusz	  összegből	  
történjen	  meg.	  

1.,	  Senki	  sem	  szavazott	  igennel	  

2.,	  Egyhangú	  igen	  

Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  
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24/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  egyhangú	  igen	  szavazattal	  a	  jelenlegi	  apartman	  bérletek	  három	  évre	  történő	  
meghosszabbítására	  hatalmazta	  fel	  az	  Elnökséget	  úgy,	  hogy	  az	  ebből	  befolyó	  összegből	  a	  

vizesblokk	  végleges	  felújítására	  kerül	  sor.	  

A	  hosszú	  távú	  telepfejlesztési	  koncepcióval	  kapcsolatban	  a	  levezető	  elnök	  szavazásra	  
teszi	  fel	  a	  kérdést:	  Ki	  szavaz	  apartman	  bővítésre	  a	  tagok	  közül?	  Akarunk-‐e	  további	  
apartmant	  a	  telep	  területén?	  

Igen:	  27	  
Nem:	  (nem	  kérünk	  további	  apartmanokat)	  26	  
Tartózkodó:	  1	  
	  
Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  
	  

25/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  27	  igen,	  26	  nem	  szavazattal	  és	  1	  tartózkodással	  nem	  fogadta	  el	  a	  
későbbiekben	  további	  apartmanok	  létesítését	  a	  telepen.	  

A	  levezető	  elnök	  szavazásra	  teszi	  fel	  a	  kérdést:	  Kikötőhely	  bővítés	  szerepeljen-‐e	  a	  hosszú	  
távú	  tervben?	  

Igen:	  egyhangú	  
Nem:	  0	  
Tartózkodó:	  0	  
	  

Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  
	  

26/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  kikötőhely	  bővítésre,	  az	  ezzel	  kapcsolatos	  munkálatokra	  hatalmazta	  fel	  az	  
Elnökséget	  egyhangú	  igen	  szavazattal.	  

	  

2.	  Napirendi	  pont	  
Az	  utánpótlás	  korú	  versenyzők	  létszámának	  szabályozása	  
Előadó:	  Tenke	  Tibor	  

Eredményeink	  jók,	  sokan	  jöttek	  a	  Spariba.	  De	  terhelik	  a	  telepet.	  

3	  féle	  ifjúsági	  gyerek	  van	  

a.,	  rendes	  tag	  –	  nem	  kérdés,	  telepen	  lehet	  

b.,	  rendes	  tagok	  gyerekei	  –	  házirend	  szabályozza	  
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c.,	  versenyzői	  szerződéssel	  rendelkező	  egyéb	  gyerekek	  

6	  fővel	  működik	  eredményesen	  egy	  csoport.	  8	  fő	  az	  optimális,	  10	  fő	  a	  maximális.	  OP-‐
ban	  3	  csoport	  kell:	  kezdők,	  haladók,	  menők.	  Laser:	  4.7,	  Radial	  –	  két	  csoport	  kell.	  29-‐
es,	  470-‐es.	  OP	  –	  24	  fő,	  29-‐es	  12	  fő,	  Laser:	  6-‐6	  fő,	  470-‐es	  6	  fő	  à54	  fő	  adódik	  így.	  
Javasolt:	  független	  versenyzők	  (c.,)	  számát	  40	  főben	  maximáljuk.	  

Szentiványi	  András:	  Nem	  a	  versenyzőkkel	  volt	  a	  baj,	  hanem	  a	  hozzátartozókkal.	  Meg	  
kell	  erősíteni	  a	  portaszolgálatot.	  

Csillag	  Katalin:	  Pártoló	  tagság	  feltételei	  túl	  lazák.	  

Komáromy	  Balázs:	  Vígh	  Rékára	  nem	  szívesen	  bízza	  a	  gyerekét.	  

A	  levezető	  elnök	  szavazásra	  terjeszti	  fel	  a	  vita	  során	  elhangzott	  javaslatokat:	  

Tenke	  Tibor	  jav.	  –	  40	  külsős	  versenyző	  legyen	  maximum:	  18	  igen	  szavazat	  

Ambrózy	  György	  jav.	  –	  Összlétszámot	  szabályozzuk,	  összesen	  maximum	  55	  
utánpótlás	  versenyző	  legyen:	  10	  igen	  szavazat	  

dr.	  Polgár	  Csaba	  jav.:	  hagyjuk	  a	  gyerekeket,	  a	  szülők	  kérdését	  oldjuk	  meg,	  a	  gyerekek	  
számának	  nincs	  korlátja:	  25	  igen	  szavazat	  

Szavazásra	  jogosultak	  száma	  53	  fő.	  

27/2016.11.30.	  Határozat	  

A	  közgyűlés	  25	  igen	  szavazattal	  felhatalmazta	  az	  Elnökséget,	  hogy	  az	  utánpótlás	  korú	  
versenyzők	  létszámát	  ne	  korlátozza.	  

	  

3.	  Napirendi	  pont	  
Beszámoló	  a	  Magyar	  Vitorlás	  Szövetség	  ifjúsági	  ranglista	  díjkiosztójáról	  
Előadó:	  Sükösd	  Balázs	  
	  
A	  Spartacus	  VE	  tovább	  növelte	  előnyét	  a	  ranglistákon,	  harmadszor	  is	  zsinórban	  mi	  lettünk	  a	  
legeredményesebb	   hazai	   vitorlás	   sportegyesület.	   Ifi	   versenyzőink	   fölénye	   meggyőző	   a	  
mezőnyben.	  

A	  levezető	  elnök	  egyéb	  napirendi	  pont	  hiányában	  a	  közgyűlést	  20.45	  órakor	  berekesztette.	  


